
Møtereferat 26.08.2024 

Til stede: 

Fra GU bane: Asbjørn Andersen, Isabel Kvåle, Sonja Moi, Geir Henning Larsen 

Fra NCF: Espen Hillmann 

Fra TU: Martin Feldmann 

Geir informerte om samtale med Heidi Stenbock-Haakestad  

NCF ønsker å satse på bane til OL i 2028 og 2032. Sjekker midler fra 

Olympiatoppen 

GU bane sin rolle er å kjenne banemiljøet. Være med å finne kandidater til 

aktuelle ryttere og støtteapparat for sportslig satsing. Tilrettelegge for sportslig 

aktivitet som høyner nivået. Jobbe med utviklingsplan 

 

Mesterskap, både når, hvor og hvilke øvelser 

○ GU bane har sendt inn en innstilling til NCF om hvem som bør arrangere de 

forskjellige mesterskapene denne vintersesongen, samt anbefaling når 

Master NM bør arrangeres for å få med flest mulig ryttere.  

○ Ritt oppsett for Sola Arena er klart og finnes på trackcycling.no. Ritt på Asker 

Velodromen skal også legges der 

○ Utendørs Master bane NM kjøres i Stjørdal 31.08.2024 

○ Innendørs Master NM arrangeres i Asker Velodromen, mest sannsynlig 

helgen 24-26. jan 2025.  

■ GU bane ønsker at det skal kjøres følgende øvelser: 

■ 3 fellesstarter, Scratch, Tempo og Poengløp, gjeldende både som 

enkeltdistanser og som Omnium 

■ Det kjøres ellers ITT og IP, Match sprint, Keirin og Team Sprint 

○  

NCF har stilt spørsmål om hvem som bør ha fagansvar og kursansvar på velodromene 

○ Kurs som benyttes i dag er utviklet av Sola Arena ved Folkehallene. Asker 

Velodromen har en avtale med Sola Arena om å benytte samme kursopplegg 

frem til 01.11.25 

○ Det jobbes med å få akkrediterte inn i EQ Timing. Espen sjekker med 

Thomas 

○ GU bane foreslår at NCF og velodromene snakker sammen før gjeldende 

avtale går ut, slik at vi får avklart ansvarsforhold 

○ NCF bør komme mer på banen 

○ Kan GU bane ha en rolle her? 



GU bane har stilt seg positive til endringsforslag til regler for barn og ungdom. Gjelder 

dispensasjoner for klassebestemmelser i UM og øvrige baneritt for sesongen 2024 og 2025. 

NCF legger ut egen sak på dette.  

GU bane planlegger å ha møter ca hver måned. Neste møte er satt til mandag 23. sep kl 

19.00. Det møtet er i sin helhet satt av til jobb med utviklingsplan. 

 

 

 

  

 


